
Geachte Adviescommissie Maatwerkafspraken Verduurzaming Industrie, geachte 
Carolien Gehrels,

Ik ben  ----------- en woon in Wijk aan Zee. Mijn huis staat hier vlakbij Tata Steel, 
ik laat hier in de duinen en op het strand mijn hond uit.

De uitkomsten van het meest recente depositieonderzoek van het RIVM op 28-03 
jl. ervaar ik als alarmerend. Opnieuw blijkt uit het zoveelste onderzoek dat ik en 
mijn geliefden door de uitstoot bij de productie van staal naast schade en overlast 
nog altijd gezondheidsrisico's lopen. Het lijkt wel of niemand het werkelijk een 
probleem vindt dat de staalproductie hier ten koste gaat van onze gezondheid.

U heeft als Adviescommissie de verantwoordelijkheid te adviseren over de 
verduurzaming van onder andere Tata Steel Nederland. Voor mij is 2030 veel te ver 
weg, zonder uitzicht op concrete verbetering van de luchtkwaliteit en mijn 
leefomgeving. Ik roep u op om de impact op mijn gezondheid, mijn geliefden en 
220.000 andere mensen in de omgeving van Tata Steel zwaarwegend mee te nemen 
in uw advies. 

Adviseer alstublieft niet om publiek geld te besteden aan het opkalefateren van 
deze oude fabriek. U hebt ongetwijfeld ook gezien en gelezen dat mensen hier 
(ikzelf, mijn geliefden en buren) dan ten minste de komende 7 jaar nog steeds 50% 
meer kans hebben op kanker dan elders. En ongetwijfeld zag u de analyse in FD dat 
het sluiten van Tata Steel een afname zou betekenen van slechts 2% van de 
werkgelegenheid in de regio. 

Met vriendelijke groet,

-------------

Wijk aan Zee


